

## **SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS**

OTTAWA, 24/4/03. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

## **COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION**

OTTAWA, 24/4/03. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments@scc-csc.gc.ca](mailto:comments@scc-csc.gc.ca)

Note for subscribers:

For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca> . Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

### **GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS**

*Roman Catholic Episcopal Corporation of St. George's v. John Doe ("a pseudonym"), et al.* (N.L.) (29426)

The motion to strike is dismissed with costs to John Doe ("a pseudonym") and John Doe ("a pseudonym") payable by Alphonsus Penney, Raymond Lahey and James MacDonald.

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Newfoundland & Labrador, Number 2002 NFCA 47 - 00/76 and 00/77, dated August 23, 2002, is granted with costs in any event of the cause to Roman Catholic Corporation of St. George's payable by John Doe ("a pseudonym") and John Doe ("a pseudonym").

The application for leave to cross-appeal is granted with costs in any event of the cause to John Doe ("a pseudonym") and John Doe ("a pseudonym") payable by Roman Catholic Episcopal Corporation of St. George's, Alphonsus Penney, Raymond Lahey, James MacDonald and Roman Catholic Episcopal Corporation of St. John's.

La requête en radiation est rejetée avec dépens, payables à John Doe (« pseudonyme ») et John Doe (« pseudonyme ») par Alphonsus Penney, Raymond Lahey et James MacDonald.

La demande sollicitant l'autorisation d'appeler de l'arrêt de la Cour d'appel de Terre-Neuve-et-Labrador, numéro 2002 NFCA 47 - 00/76 et 00/77, daté du 23 août 2002, est accordée avec dépens, payables à Office épiscopal catholique romain de St. George's, quelle que soit l'issue de la cause, par John Doe (« pseudonyme ») et John Doe (« pseudonyme »).

La demande sollicitant l'autorisation de former un appel incident est accordée avec dépens, payables à John Doe (« pseudonyme ») et John Doe (« pseudonyme »), quelle que soit l'issue de la cause, par Office épiscopal catholique romain de St. George's, Alphonsus Penney, Raymond Lahey, James MacDonald et Office épiscopal catholique romain de St. John's.

*Roger Gosselin, et al. v. Attorney General of Québec, et al.* (Que.) (29298)

granted with costs to the applicants in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur des demandeurs quelle

que soit l'issue de l'appel

*Edwidge Casimir v. Attorney General of Quebec (Que.) (29297)*

granted with costs to the applicant in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur du demandeur quelle que soit l'issue de l'appel

*Edwidge Casimir v. Attorney General of Quebec (Que.) (29299)*

granted with costs to the applicants in any event of the cause / accordée avec dépens en faveur des demandeurs quelle que soit l'issue de l'appel

#### **DISMISSED / REJETÉES**

*Shack Jang Mack, et al. v. Attorney General of Canada (Ont.) (29475)*

*Sarto Landry c. Sa Majesté la Reine (Qué.)(Criminelle) (29538)*

*James Farmer c. États-Unis d'Amérique (Qué.)(Criminelle) (29552)*

*Martin Wacjman v. United States of America (Que.)(Criminal) (29502)*

*Claude Fortin c. Sa Majesté la Reine (Que.) (29513)*

*Douglas Marvin Cooper v. Attorney General of Canada (F.C.A.) (29613)*

#### **DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS**

*Fern Tardif, et al. v. Halifax Shipyard, a division of Irving Building Inc. (N.S.) (29261)*

*Association provinciale des enseignants et enseignantes du Québec, et al. c. Conseil des services essentiels, et al. (Qué.) (29326)*

*Neil Barry McFadyen v. Her Majesty the Queen (F.C.A.) (29591)*

*Zurich Insurance Company v. 686234 Ontario Limited (Ont.) (29577)*

*La ville de Sainte-Marthe-sur-le-Lac c. 161979 Canada Inc., 2821885 Canada Inc., 153934 Canada Inc., Bois Nor Mat Inc., Claude St-Pierre, Jean-Claude Langlois, 2733-3624 Québec Inc., 2744-4629 Québec Inc., André Lortie et Bernard Lortie, à titre de liquidateurs de la succession de feu Thérèse Gibouleau-Lortie, 9009-7155 Québec Inc., Pierre Villeneuve, Omer Lortie, Nicole Caron, Marie-Josée Lortie, François L'Espérance, Miron Pièces D'Autos Usagées Inc., Robert Miron, Daniel Plante, Investissement Deux-Montagnes Inc., Anne-Renelle Goyer et Gérard Mondoux Inc. (Qué.) (29403)*

*Marcel Morissette c. Procureur général du Canada (C.A.F.) (29447)*

---